

PRAYERS.

The Honourable Senator Doody tabled the following:—

Report of the National Capital Commission required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1988, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 332-857.

Report of the Export Development Corporation required by the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1988, pursuant to section 72(2) of the Act, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 332-858.

The Honourable Senator Bosa presented to the Senate a Bill S-18, An Act to amend the Immigration Act, 1976.

The Bill was read the first time.

The Honourable Senator Bosa moved, seconded by the Honourable Senator Anderson, that the Bill be placed on the Orders of the Day for a second reading on Thursday next, 16th June, 1988.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Tremblay, Chairman of the Standing Senate Committee on Social Affairs, Science and Technology, presented the Fifteenth Report of the said Committee, stating that the Committee had examined the Bill C-204, An Act to regulate smoking in the federal workplace and on common carriers and to amend the Hazardous Products Act in relation to cigarette advertising, and had directed him to report the same to the Senate without amendment.

The Honourable Senator Tremblay for the Honourable Senator Haidasz, P.C., moved, seconded by the Honourable Senator Nurgitz, that the Bill be placed on the Orders of the Day for a third reading at the next sitting of the Senate.

After debate, and—
The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Hastings, Chairman of the Standing Senate Committee on Energy and Natural Resources, presented the English Report of the said Committee, stating that the Committee had examined the Bill C-74, An act respecting the protection of the environment and of human life and health, and had directed him to report the same to the Senate with certain amendments.

PRIÈRE.

L'honorable sénateur Doody dépose sur le bureau ce qui suit:

Rapport de la Commission de la Capitale nationale établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1988, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 332-857.

Rapport de la Société pour l'expansion des exportations établi aux termes de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1988, conformément à l'article 72(2) de la Loi, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 332-858.

L'honorable sénateur Bosa présente un Projet de loi S-18, Loi modifiant la Loi sur l'immigration de 1976.

Le projet de loi est lu la première fois.

L'honorable sénateur Bosa propose, appuyé par l'honorable sénateur Anderson, que le projet de loi soit inscrit à l'Ordre du jour pour une deuxième lecture jeudi prochain, le 16 juin 1988.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Tremblay, président du Comité sénatorial permanent des affaires sociales, des sciences et de la technologie, présente le quinzième rapport de ce Comité et informe le Sénat que le Comité, après avoir étudié le Projet de loi C-204, Loi régissant l'usage du tabac dans les lieux de travail fédéraux et les véhicules de transport en commun et modifiant la Loi sur les produits dangereux en ce qui concerne la publicité des cigarettes, l'a chargé d'en faire rapport au Sénat, sans amendement.

L'honorable sénateur Tremblay, au nom de l'honorable sénateur Haidasz, C.P., propose, appuyé par l'honorable sénateur Nurgitz, que le projet de loi soit inscrit à l'Ordre du jour pour une troisième lecture à la prochaine séance du Sénat.

Après débat,
La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Hastings, président du Comité sénatorial permanent de l'énergie et des ressources naturelles, présente le huitième rapport de ce Comité et informe le Sénat que le Comité, après avoir étudié le Projet de loi C-74, Loi visant la protection de l'environnement, de la vie humaine et de la santé, l'a chargé d'en faire rapport au Sénat avec certains amendements.